

Kapnative Strengthens Investment Committee: Holger Kerzel, Former Managing Director, Head of Global Illiquid Assets at MEAG, Joins as of November 1, 2024

November 28, 2024

- Kapnative is pleased to welcome Holger Kerzel, former Managing Director, Global Head of Illiquid Assets at MEAG, as the newest member of its Investment Committee. With his extensive experience in equities and illiquid assets, Holger Kerzel will strengthen Kapnative's ability to identify and evaluate high-quality private market funds while further enhancing the company's rigorous due diligence processes.

Berlin – Kapnative GmbH is delighted to announce that, as of November 1, 2024, Holger Kerzel has been appointed as a new member of its Investment Committee. With this addition, Kapnative gains a highly experienced expert in alternative investments with deep knowledge and extensive experience in international capital markets.

Mr. Kerzel's impressive career includes serving as Managing Director at MEAG, where he managed one of Europe's largest internationally oriented infrastructure portfolios until 2023. This portfolio encompassed financing, direct investments in infrastructure companies and projects, as well as forestry, agricultural investments, and private equity funds. At the end of 2022, he also assumed leadership of the Portfolio Management Liquid Assets division of the KAG. He began his professional journey in equity management, leading MEAG's equities division from 2000 for 19 years.

"We are thrilled to have Holger Kerzel, a renowned and experienced figure in private markets, join the Kapnative Investment Committee," said Philipp Hemmersbach, CEO and Co-Founder of Kapnative. "His expertise and market insights will significantly enrich our selection and due diligence processes, enabling us to offer first-class private market investments to our clients," added Christian Maria Kreuser, CIO and Co-Founder of Kapnative.

In his new role, Holger Kerzel will support Kapnative in analyzing and selecting high-quality private market funds that meet the demands of an increasingly diversified and sophisticated market. His experience further strengthens Kapnative's Investment Committee and underscores the company's commitment to maintaining the highest quality standards.

About Kapnative

Kapnative is a specialized and curated platform for private market funds, dedicated to identifying, evaluating, and offering high-quality investments for wealth managers, family offices, banks, and institutional investors. With an experienced investment committee and a stringent due diligence process, Kapnative provides access to top-tier asset classes such as private equity, infrastructure, private debt, and market-neutral strategies. The company's mission is to simplify access to private market investments and help investors build diversified and high-performing portfolios.

For more information, visit our website at www.kapnative.com or follow us on LinkedIn.

Contact

Mr. Philipp Hemmersbach

CEO & Co-Founder

+49 176 32509287

p.hemmersbach@kapnative.com

Mr. Christian Maria Kreuser

CIO & Co-Founder

+49 171 2311028

c.kreuser@kapnative.com

Kapnative stärkt Investment Komitee: Holger Kerzel, Ex-GF Global Illiquid Assets bei MEAG, ist seit 01.11. an Bord

28.11.2024

- Kapnative begrüßt herzlich Holger Kerzel, den ehemaligen Geschäftsführer und Global Head Illiquid Assets der MEAG, als neues Mitglied des Investment Komitees. Mit seiner langjährigen Erfahrung im Bereich Aktien und Illiquid Assets wird Holger Kerzel Kapnative in der Identifikation und Prüfung hochwertiger Privat-Markt-Fonds verstärken und die hohen Standards des Prüfungsprozess weiter ausbauen.

Berlin – Die Kapnative GmbH freut sich, mit Wirkung zum 01. November 2024 Holger Kerzel als neues Mitglied im Investment Komitee zu begrüßen. Mit Holger Kerzel gewinnt Kapnative einen erfahrenen Experten im Bereich Alternative Investments, der über tiefgreifende Kenntnisse und umfangreiche Erfahrung in internationalen Kapitalanlagen verfügt.

Herr Kerzel blickt auf eine beeindruckende Karriere als Geschäftsführer der MEAG zurück, wo er bis 2023 eines der größten international orientierten Infrastrukturportfolios Europas verantwortete. Dieses Portfolio umfasste sowohl Finanzierungen als auch Direktbeteiligungen an Infrastrukturunternehmen und -Projekten, Forst- und Agrarinvestitionen sowie Private Equity-Fonds. Ende 2022 übernahm er zusätzlich die Leitung des Geschäftsbereichs Portfolio Management Liquid Assets der Kapitalanlagegesellschaft (KAG). Seinen beruflichen Ursprung hat Holger Kerzel im Aktienmanagement der MEAG, das er im Jahr 2000 übernahm und 19 Jahre leitete.

„Wir freuen uns, mit Holger Kerzel eine renommierte und erfahrene Persönlichkeit im Bereich der Private Markets für das Kapnative Investment Komitee zu gewinnen“, sagt Philipp Hemmersbach, CEO & Co-Founder Kapnative. „Sein Fachwissen und seine Marktkenntnisse sind eine wichtige Bereicherung für unseren Auswahl- und Due-Diligence-Prozess und unterstützt uns, erstklassige Privat-Markt-Investments für unsere Kunden anzubieten“, sagt Christian Maria Kreuser, CIO und Co-Founder Kapnative.

In seiner neuen Rolle wird Holger Kerzel Kapnative bei der Analyse und Auswahl hochwertiger Privat-Markt-Fonds unterstützen, die den Anforderungen eines

zunehmend diversifizierten und anspruchsvollen Marktes gerecht werden. Seine Erfahrung stärkt das Investmentkomitee von Kapnative und unterstreicht das Engagement des Unternehmens, höchste Qualitätsstandards zu gewährleisten.

Über Kapnative

Kapnative ist eine spezialisierte und kuratierte Plattform für Privat-Markt-Fonds, die für Wealth Manager, Family Offices, Banken und institutionelle Anleger qualitativ hochwertige Investments identifiziert, prüft und anbietet. Mit einem erfahrenen Investmentkomitee und einem stringenten Due-Diligence-Prozess bietet Kapnative Zugang zu erstklassigen Anlageklassen wie Private Equity, Infrastruktur, Private Debt oder marktneutralen Strategien. Ziel des Unternehmens ist es, den Zugang zu Privat-Markt-Anlagen zu erleichtern und Investoren dabei zu unterstützen, diversifizierte und leistungsstarke Portfolios aufzubauen.

Für weitere Informationen besuchen Sie unsere Website www.kapnative.com oder folgen Sie uns auf LinkedIn.

Kontakt

Herr Philipp Hemmersbach

CEO & Co-Founder

+49 176 32509287

p.hemmersbach@kapnative.com

Herr Christian Maria Kreuser

CIO & Co-Founder

+49 171 2311028

c.kreuser@kapnative.com